
JOŠKO PIRNAR:

»Vesel sem
vsake številke«

»Tebi je to delo poklic in ti
zato tudi »Zbor obianov- ne
bo povzročal prevehkih težav",
so mi rekli na sej' izvršnega
odbora OK SZDL 6b ponudbi.
da prevzaoiem funkcijo glav-
nega urednika. Pristal sem in
ni mi žal. Priznati moram. da
mi je bilo delo za in pri -Zboru
občanov« vedno v nekakšno
sprostitev. Vesel sem bil vsake
Stevilke. ki smo jo spravili v
tisk, 5e posebej v tistih začet-
nih obdobjih, ko je -Zbor ob-
čanov- izhajal po potrebi.

Zmeraj nasje bilo kar precej,
ki smo sodelovafi pri listu Ure-
dniški odbori so se redno se-
Stajali in. začuda. nikoli ni bilo
probiemov. tudi dane$ jih ni s
sklepfinostjo

Seveda je biio sem in tja tudi
nekaj težav Kritizirali so nas.
da smo včasih »neobjektivno«
predstavili kakšen problem, da
smo posvetiii premafo pozor-
nosti delu kakšne orgamzaci-
je. da nasedamo govoricam.
itd.

Včasih smo morali spet

strpno pojasnjevati nastajanje
časopisa. da bi prepričali kriti-
ke. kako je Skoraj nemogoče
vnesli informacijo o današ-
njem dogodku y številko. ki \e
izšlavčeraj. Karikiram in neko-
liko pretiravam, čeprav so me
prav podobne intervencije kar
precej zaposlovale. dokler
»Zbor občanov« ni v svojem
razvoju dosegel tiste stopnje,
ko smo prešli na redno izhaja-
nje in več ali manj nbrmalno
pokrivnaje dogodkov-

Priznati moram. da sem za-
dovoljen, ko na raznih sestan-
kih slišim. da se deiovni Ijudje
in obČani sk!icu(e|o na pisanje
»Zbora občanov« Prav tako je
vsem nam. ki delamo pri časo-
pisu. v spodbudo, ko raste šte-
vilo slalnih in obtasnih sode-
lavcev in ko tudi obfiani in de-
lavci list vse bolj izkoriščajo
kot svojo tribuno.

Zdi se mi. da je tudi --Zbor
občanov- vsebinsko rastei z
utrjevanjem samoupravljanja
in naglim gospodarskim ra-
zvojem v našt občini -


